
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 485 

 

На 5 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Люлин, община Перник. 

  Докладва: Любомир Георгиев 

2. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на нов избор за кмет на кметство Лиляче, 

община Враца. 

  Докладва: Цветанка Георгиева. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Георги Баханов, Елка Стоянова и  

   Красимир Ципов. 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Димитър Димитров, 

   Росица Матева, Цветозар Томов, Севинч  

   Солакова, Елка Стоянова, Силвия Стойчева,  

   Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Гергана 

   Стоянова, Георги Баханов и Камелия Нейкова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Йорданка 
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Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Ерхан Чаушев. 

 

Заседанието бе открито в 10,55 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Чаушев. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента за 

насрочване на частичен избор за кмет на кметство Люлин, община 

Перник с докладчик господин Георгиев. 

2. Проект на решение относно предложение до президента за 

насрочване на нов избор за кмет на кметство Лиляче, община Враца 

с докладчик госпожа Георгиева. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчик госпожа Елка Стоянова. 

4. Доклади по административни преписки с докладчици: 

господин Войнов, Димитров, госпожа Матева, господин Томов, 

госпожа Солакова, Стоянова, Стойчева, Ганчева, господин Георгиев, 

госпожа Гергана Стоянова и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Ципов, искате да ви включа в точка трета. 

Господин Баханов? 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Да ме включите в трета и четвърта 

точка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Имате ли други 

предложения? Няма. 
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Моля да гласуваме дневния ред: 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ЛЮЛИН, ОБЩИНА 

ПЕРНИК, ОБЛАСТ ПЕРНИК. 

Господин Георгиев, заповядайте в точка едно. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: В папка с мои инициали може да 

видите проект на решение с проектен номер 3844 относно 

предложение до президента на републиката за насрочване на 

частичен избор за кмет на кметство Люлин, община Перник, област  

Перник. 

 В Централната избирателна комисия с вх. № МИ-15-228 от 

29.02.2024 г. е постъпила преписка от ОИК – Перник, във връзка с 

чл. 463 от Изборния кодекс. 

Приложени са Решение № 297-МИ/26.02.2024 г. на ОИК – 

Перник, с което Общинската избирателна комисия е обявила 

предсрочно прекратяване пълномощията на                Р.                В.         

Ц.           като кмет на кметство Люлин, и копие на писмо от 

Общински съвет Перник с приложено заявление от             Р.               

Ц.           за прекратяване пълномощията ѝ като кмет на кметство 

Люлин. 

Централната избирателна комисия служебно се снабди със 

справка за адресно регистрираните по постоянен и настоящ адрес на 

с. Люлин, община Перник, област Перник, от която е видно, че 

следва да се произведе частичен избор за кмет на кметството. 
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След като разгледах представените документи, предлагам на 

Централната избирателна комисия да приеме решение, с което да 

предложи на президента на републиката да насрочи частичен избор 

за кмет на кметство Люлин, община Перник, област Перник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3006-МИ/05.03.2024 г. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам сега Централната 

избирателна комисия да разгледа и проекта на писмо до президента 

на републиката с проектен номер 9135 във връзка с току-що 

приетото решение, след което да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към втора точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ЗА НАСРОЧВАНЕ 

НА НОВ ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО ЛИЛЯЧЕ, ОБЩИНА 

ВРАЦА, ОБЛАСТ ВРАЦА. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, в Централната 

избирателна комисия с вх. № МИ-15-235/01.03.2024 г. е постъпила 
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преписка от ОИК – Враца, която съдържа Решение № 262-МИ/ 

28.02.2023 г. на ОИК – Враца, с което уведомява Централната 

избирателна комисия да направи предложение до президента на 

Република България за насрочване на нов избор за кмет на кметство 

Лиляче, община Враца, препис от Решение № 430/11.12.2023 г. по 

адм. дело № 627/2023 г. на Административен съд – Враца и препис 

от Решение № 2297/27.02.2024 г. по адм. дело № 552/2024 г. на 

Върховен административен съд.  

Със своето решение Върховният административен съд е 

оставил в сила решението, постановено по административното дело, 

водено от Административен съд – Враца, с което е обявен за 

недействителен изборът на кмет на кметство Лиляче, община Враца, 

проведен на 05.11.2023 г. – втори тур, поради което, съгласно чл. 

465, т. 5 от Изборния кодекс, е налице основание за произвеждане на 

нов избор за кмет на кметството. 

От извършената служебна проверка от електронната страница 

на ГД ГРАО при МРРБ е видно, че е налице условието за 

произвеждане на избор за кмет на кметство Лиляче, община Враца 

съгласно правните основания. 

Предвид изложеното и на основание чл. 466, ал. 1 във връзка 

с чл. 465, т. 5 от Изборния кодекс предлагам на Централната 

избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Предлага на президента на Република България да насрочи 

нов избор за кмет на кметство Лиляче, община Враца, област 

Враца“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 
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Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3007-МИ/05.03.2024 г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, предлагам ви да 

изпратим писмо до президента на републиката с нашето решение, 

което току-що гласувахме, и приложенията към него. 

Предлагам да гласуваме текста, който може да видите в моя 

папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви с вх. № МИ-27-91 

искане от ОИК – Брацигово, за изплащане на едно заседание. 

Общият размер на сумата е 784,70 лв. 

Приложени са необходимите документи, изготвена е 

счетоводна справка и контролен лист, поради което предлагам да 

подложим на гласуване изплащането на това възнаграждение. 

Колеги, тъй като виждам на сайта на Общинската 

избирателна комисия, че има проведено и друго заседание, ще 

отложа доклада, докато комплектуваме изцяло документите, за да 

може да се вземе решение по отношение на цялостната преписка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Ципов, 

заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

88/26.02.2024 г. – искане от ОИК – Панагюрище, за изплащане на 

възнаграждение. Става дума за проведено заседание и дадени пет 

дежурства за периода от края на месец януари до 22 февруари 

2024 г. Дадените дежурства са свързани с подготовка на документи 

във връзка с водените административни дела пред Административен 

съд – Панагюрище, и Върховния административен съд. 

Искането е за изплащане на възнаграждение в размер на 

1403,15 лв. ведно с осигурителните вноски. 

Моля с решение да одобрим така направеното искане. 

Документацията е съпроводена с контролен лист и счетоводна 

справка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря Ви, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, предлагам на вашето внимание вх. № МИ-

27-86/23.02.2024 г. – искане, постъпило в Централната избирателна 

комисия, от ОИК – Габрово, които желаят да им бъде заплатено 

възнаграждение за дадено дежурство на 23 януари 2024 г. от 

председателя, който е приел документи, представени в оригинал по 

дело – 119 броя протоколи на СИК за установяване резултатите от 

изборите за общински съветници и кметове на 29 октомври. 

На 25 януари 2024 г. е дадено друго дежурство от членове на 

ОИК – Габрово, за предаване на изборни книжа, предоставени в 

оригинал по административно дело – същите протоколи на 
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комисията от длъжностни лица, определени със заповед на кмета на 

общината. Това дежурство е дадено от председателя и секретаря. 

Изготвен е контролен лист и счетоводна справка от 

счетоводството на Централната избирателна комисия, от които е 

видно, че за тези две дежурства общата сума с осигурителните 

вноски е 246,05 лв. Представени са доказателства към искането. 

Предлагам да вземем протоколно решение, с което да 

одобрим изплащане на възнаграждения за две дежурства на ОИК – 

Габрово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият ми доклад е във връзка с 

постъпило в Централната избирателна комисия искане с вх. № МИ-

27-87/26.02.2024 г. от ОИК – Казанлък, област Стара Загора, 

подписано от председател и секретар и подпечатано с печата на 

същата ОИК. 

Искането е за изплащане на възнаграждение на членовете на 

ОИК – Казанлък, за проведено заседание и дадено дежурство от 

председателя на 21 февруари във връзка подготовка на материали за 

заседанието и проведено заседание на 22 февруари 2024 г. в състав 

от председател, двама зам.-председатели, секретар и 4 членове. 

Заседанието е проведено на 22 февруари във връзка с предсрочно 

прекратяване пълномощия на общински съветник и обявяване на 

следващия в листата. 

Изготвен е контролен лист и счетоводна справка от 

счетоводството на Централната избирателна комисия, видно от 

които общата сума за дежурството и заседанието е в размер на 
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658,35 лв. с осигурителните вноски. Приложени са и доказателства 

към искането за изплащане на възнаграждението. 

С оглед на изложеното дотук предлагам да вземем 

протоколно решение, с което да изплатим исканите възнаграждения 

от ОИК – Казанлък, област Стара Загора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Колеги, преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, моля за 

последващо одобрение на писмо до общинските избирателни 

комисии и кметовете на общини, в които ще има машинно 

гласуване, с което указахме на ОИК да определят техник за 

съответната избирателна секция. Изпратеното писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, в тази връзка предлагам с 

протоколно решение да определим еднократно възнаграждение на 

техническите лица, които ще поддържат машините за гласуване на 
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предстоящите нови и частични избори, и то да е в размер на 400 лв. 

на техник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Моето предложение е тези 400  лв. да са за 

един тур. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 3 

(Димитър Димитров, Камелия Нейкова, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви писмо с 

вх. № МИ-23-20/05.03.2024 г. То е в отговор на наше запитване от 

26 февруари. Докладвам го за сведение и запознаване. 

Постъпило е писмо от „ЕнЕрДжи Сорс“ с наш вх. № ЦИК-00-

23-8/22.02.2024 г. С него ни изпращат доклад относно договора за 

изваждане на акумулаторните батерии и към него приложение – 

списък, с намерените карти, флашпамети и батерии във всеки куфар.  

В тази връзка е изготвена докладна записка от директора на 

дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-59/28.02.2024 г. 

Описани са изпълнените по договора дейности, включително е 

посочен броят на намерените батерии, смарткарти и флашпамети. 

Представените документи удостоверяват изпълнението на 

предмета и условието на договора. Съгласно т. 4.1 изпълнението се 

документира с приемо-предавателен протокол. Към протокола се 

прилага обобщен опис, съдържащ информация за изпълнените 

дейности. Както казах, такъв опис е предоставен, а към докладната 

записка е приложен проект на приемо-предавателен протокол. 
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Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да приеме изпълнението на работата и да бъде подписан 

между страните приемо-предавателният протокол по т. 4.1. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, във връзка с констатираните 

наличности на акумулаторните батерии в склада предлагам да 

изпратим писмо до „Карго-партнер“, с което да поискаме 

информация за постъпилите в склада батерии след втория тур на 

изборите на 5 ноември. Проектът на писмо е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания, предложения? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, докладвам няколко писма за сведение.  

С вх. № ЦИК-07-25-2/01.03.2024 г. сме получили писмо, с 

което се изисква потвърждаване на часовете на откриване и 

приключване на гласуването. Коректно е отразено, че е от 7,00 ч. 

сутринта до 20,00 ч. вечерта. Не знам защо искат потвърждение, но 



12 

ще им напиша, че информацията е коректна, каквато е посочена в 

таблицата.  

Канят ни да се включим в конференция на високо равнище по 

случай Международния ден на жената. Конференцията ще се състои 

на 6 март. На нея ще говори госпожа Клинтън, и други посочени 

лица. Докладвам за сведение. Ще напиша отговор, потвърждаващ 

часовете на започване и приключване на изборния ден. 

С вх. № ЦИК-07-100-12/01.03.2024 г. Министерството на 

електронното управление ни е препратило писмо, което беше 

пристигнало от името на Естония, която молеше да бъде попълнен 

Въпросник. Целта на този въпросник е да се изготви обобщена 

информация за прилагането на ИКТ в изборите. Докладвам го за 

сведение. 

Колеги, отлагам този доклад за следващото заседание, когато 

ще има и превод на този въпросник. 

С вх. ЦИК-07-19/29.02.2024 г. е пристигнало писмо от 

Центъра за парламентарни изследвания, с което ни предлагат да 

бъдем съорганизатори на годишната им конференция. Миналата 

година тя беше в Лисабон. Получихме няколко покани, писма, 

номинации за хора, които ще бъдат носители на международната 

награда за избори. Докладвам ви го за запознаване, тъй като през 

месеците юни и юли няма да можем да бъдем съдомакини на тази 

конференция.  

Докладвам сигнал – така е озаглавен, с вх. № МИ-22-13-1. Не 

знам как да третираме този сигнал, тъй като той на практика оспорва 

съдържанието на едно решение на ОИК – Плевен. Отнася се за 

писмо, което изпратихме на кмета на община Плевен, като 

препратихме сигнала – в мрежата „фейсбук“ е публикуван запис, 

едно видео, с което директорът на музея в Плевен прави агитация 

преди втория тур на местните избори. Общинската избирателна 

комисия го е получила като препращане от нас чрез кмета и е 

оставила без разглеждане този сигнал, тъй като, разбира се, е 

цитирала § 1, т. 15, с който не са медийни услуги социалните мрежи 
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и нито ЦИК, нито ОИК могат да контролират съдържанието им. Не 

знам дали да напишем писмо, с което да отговорим на господина, 

който втори път ни обръща внимание на този запис във фейсбук, или 

да остане за сведение. Иначе, би трябвало да потвърдим решението 

на ОИК – Плевен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, във връзка с направен от мен 

доклад в предходно заседание с въпроси от германската агенция 

ДПА с вх. № ЕП-20-1 – прехвърлени са в днешно заседание в моя 

папка, съм подготвила отговори на почти всички въпроси, които са 

във файла, който е публикуван във „Въпроси и отговори ДПА – 

избори за Европейски парламент“, като на четири от въпросите 

отговорите ще подготви колегата Георгиев, тъй като са малко 

технически. 

Предлагам ви да се запознаете с отговорите, които са в 

червено и за следващото заседание евентуално да гласуваме тези 

отговори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам за 

сведение два документа, свързани с работата на Обществения съвет 

към Централната избирателна комисия.  

Единият е Протокол № 166 от заседанието на Обществения 

съвет, проведено на 25 януари тази година. Протоколът е готов и е 

качен във вътрешната мрежа в папка с моите инициали. 

Другият е изпратено ни от госпожа Ива Лазарова резюме на 

проведеното на 27 февруари заседание на Обществения съвет, на 

което и аз присъствах.  

Заседанието съдържаше три точки в дневния ред: 

потвърждаване на избора на ново ръководство – спомняте си, че с 

писмо Централната избирателна комисия реагира на някои 

процедурни нарушения при проведения на 7 декември избор. 
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Същото важи и за точка втора: потвърждаване приемането на 

сдружение „Боец“, както и точка „Разни“. 

По т. 1 и т. 2 бяха потвърдени с единодушие от 

присъстващите решенията на Обществения съвет от заседанието, 

проведено на 7-и и 14 декември 2023 г., и беше избрано ново 

ръководство на Обществения съвет в състав: председател – Ива 

Лазарова, зам.-председатели: Свилена Гражданска и Стефан Манов. 

Гласуването беше поотделно и поименно и както вече 

споменах, всички присъстващи на заседанието подкрепиха тези 

кандидатури. 

По същия начин и със същия резултат беше потвърдено 

предложението на Обществения съвет за приемането на сдружение 

„Боец“ с посочен негов представител – господин И.         К., в 

състава на Обществения съвет. 

В точка „Разни“ бяха обсъдени текущи въпроси, но също 

беше гласувано и едно предложение до Централната избирателна 

комисия – да се публикуват на подстраницата на Обществения съвет  

материалите, представени от говорителите на конференцията, която 

Общественият съвет проведе на 21 февруари 2024 г.  

Фактически на това заседание бяха потвърдени с гласуване 

три предложения, касаещи Централната избирателна комисия: избор 

на ново ръководство, приемането на сдружение „Боец“ и 

публикуването на материали на участници в конференцията. 

В момента докладвам всичко това за сведение, защото ми 

изглежда разумно да изчакаме и протокола от това заседание, преди 

да се произнесем с решение по предложението на Обществения 

съвет. Предполагам, че в близките дни той ще бъде готов. 

Пропуснах да отбележа, че докладвах Протокол № 166 от 

25 януари. Тъй като той е готов, редно е да го публикуваме на 

страницата, като решение за това можем да вземем още сега. 

Предлагам да решим да публикуваме Протокол № 166 на 

Обществения съвет на подстраницата на Обществения съвет на 

страницата на ЦИК. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в Централната избирателна 

комисия сме получили от Районна прокуратура – Стара Загора, 

информация за създадената организация във връзка с изборите в 

община Гълъбово, кметство Искрица – нов избор, на 10 март. 

Предлагам ви да изпратим писмото с приложението до ОИК – 

Гълъбово, с копие до административния ръководител на Районна 

прокуратура – Стара Загора. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във вътрешната мрежа има 

проект на писмо до всички общински избирателни комисии, където 

се произвеждат частични и нови избори на 10 март 2024 г., както и 

до кметовете на същите общини във връзка с организацията по 

приемането на протоколите. Това да се случи в деня, следващ 

изборния ден, включително при втори тур, както и приложена 

таблица за публикуване на информацията за активността на 

страницата на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания или 

предложения? 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение докладна записка 

с вх. № ЦИК-00-76/26.02.2024 г. – писмо от Кооперация ПАНДА с 

предложение за провеждане на среща. Посочили са какви материали 

предлагат.  

Докладвам ви го за сведение. Считам, че не се налага 

провеждане на среща, но да се предостави на дирекция 

„Администрация“ и да се има предвид при извършване на проучване 

за потенциални доставчици на такива материали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-15-

231/29.02.2024 г. в Централната избирателна комисия е постъпила 

административна преписка от ОИК – Стара Загора, която съдържа 7 

решения – всичките отхвърлителни, относно предсрочно 

прекратяване пълномощията на кметове на съответни кметства и 

приложена цялата документация по приемането на тези седем 

решения. Отбелязвам само, че решенията са приети на заседание на 

Общинската избирателна комисия, проведено на 27 февруари, 

публикувани са на 28 февруари и все още не са влезли в сила. 

Докладвам преписката за запознаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Благодаря. Докладвам ви вх. № ПВР/НС-

9-57-1/01.03.2024 г- – писмо с искане от вещо лице за оказване на 

съдействие по повод възложена експертиза. Докладвам ви го за 

сведение и запознаване.  
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Ще бъде разпределено към администрацията, за да подготвят 

необходимото за оказване съдействие на вещото лице. Ще ви 

докладвам допълнително движението по преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо от 

ОИК – Панагюрище, с вх. № МИ-15-240/05.03.2024 г. Сега го 

докладвам за запознаване и за извършване на проверка съобразно 

писмото. 

Докладвам ви за запознаване, тъй като има време за 

подготовка на отговорите и аз предлагам да отговорим, писмо от 

Генерална дирекция „Правосъдие и потребители“ – екип 

Граждански избори към Европейската комисия, като ни е приложен 

Въпросник, който е разпространен в рамките на Европейската мрежа 

за сътрудничество в областта на изборите. Въпросите са от 

Република Словения във връзка със законодателни промени. 

Докладвам го сега за запознаване, като ще ви предложа и отговор – 

вх. № ЦИК-07-21/01.03.2024 г. Срокът за отговор е до 1 април. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам проект на писмо с 

проектен номер 9134, с което, след като се запознаят членовете на 

Централната избирателна комисия, предлагам да отговорим на 

госпожа        Ц. във връзка с нейно уточняващо писмо, съдържащо 

вече поставени въпроси, на част от които Централната избирателна 

комисия веднъж е отговорила. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 



18 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за запознаване писмо с 

вх. № МИ-15-238/05.03.2024 г., получено от ОИК-Каварна. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

писма с вх. № ЦИК-08-8/29.02.2024 г. и вх. № ЦИК-08-

9/01.03.2024 г., постъпили в Централната избирателна комисия от 

застрахователни дружества, във връзка с процедурата по изискване 

на оферти по обособени позиции 2, 3 и 4 по обявената обществена 

поръчка за застраховане на движимо имущество – докладвам за 

сведение и запознаване. Същите ще бъдат предоставени на звено 

„Правна дейност“ за комплектуване на документациите по тези 

процедури. 

Докладвам за сведение и запознаване получено писмо с вх. № 

ЦИК-99-23/29.02.2024 г. от „Нова транслейт“ във връзка с някакво 

коригиране на данни по представена фактура за месец февруари. Ще 

бъде предоставено на директор администрация за комплектуване на 

преписката по тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в тази 

точка ви докладвам вх. № ЧМИ-03-3/05.03.2024 г. Получили сме 

препис от Решение № 147/01.03.2024 г. на Министерския съвет за 

подготовката и произвеждането на частични и нови избори за 

общински съветници и за кметове след произведените избори на 

29 октомври 2023 г.  

С това решение министърът на електронното управление е 

определен да организира при произвеждане на частични или нови 

избори след 29 октомври 2023 г. дейността по техническото 

осигуряване на видеонаблюдението и видеозаснемането, 

включително като сключва необходимите за целта договори.  
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Възложено е на министъра на правосъдието да издава 

наказателните постановления по чл. 496, ал. 3, изречение 2 от 

Изборния кодекс. 

За неуредените въпроси относно координацията и 

изпълнението на дейностите във връзка с организационно-

техническата подготовка на частични или нови избори за общински 

съветници и за кметове след произведените избори на 29 октомври, 

се прилага Изборният кодекс и Решение № 563 на Министерския 

съвет от 2023 г. за подготовката и произвеждането на изборите за 

общински съветници и за кметове на 29 октомври. Докладвам го за 

сведение. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам ви с последващо 

одобрение да приемем текста на съобщението във връзка с 

предстоящите избори за членове на Европейски парламент в 

Република България, което вече е публикувано. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, с вх. № НС-04-02-

6/29.02.2024 г. в Централната избирателна комисия е постъпило 

искане от 02 РУ на МВР – Благоевград, да им предоставим 

информация относно датата на регистрация на Милена Бунцева с 

посочено ЕГН за кандидат за народен представител на 

парламентарните избори, произведени през месец април 2023 г. 

Има изготвен отговор след направена справка в архивите на 

Централната избирателна комисия. Уведомяваме, че това лице е 
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регистрирано като кандидат за народен представител с Решение № 

53-НС/27.02.2023 г. на РИК – Благоевград.  

Това е предложението ми за отговор до старши разследващия 

полицай. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за четвъртък, 7 март 2024 г., от 10.30 ч. 

Благодаря ви. 

(Закрито в 12,20 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


